Christian Davenport

He is an American political scientist who led an extensive study on what  really happened in Rwanda in 1994. 
His findings are an enormous contribution to reconciliation and peace in Rwanda by turning on its head the way the genocide was presented in the world and by recognizing all victims.
He has a Ph. D. in political sciences and is Professor of Political Science at the University of Michigan.    
On his own Twitter account, he describes himself as : Professor – Writer - Activist.  
He works on all topics linked to political conflict and violence, and to peace making.  In particular, he is Research Professor at the Peace Research Institute in Oslo.   
With his colleague, Allan Stam, he  went to Rwanda 6 times … before being suddenly expelled !  
Positions 
- Professor of Political Science & Faculty Associate with the Institute for Social Research, University of Michigan
- Research Professor, Peace Research Institute Oslo (PRIO)
- Fellow, American Academy of Arts & Sciences (AAAS)
- Co Director, Conflict Consortium
- Director, Radical Information Project
- Director, Stop Our States
- Co Founder, New Jack Academics
- Personal Webpage: www.christiandavenport.com
- Main blog: http://bit.ly/1G7eySJ 
Recent Scholarly Information
- New Book: The Peace Continuum: What it is and how to study it (Oxford University, 2018); https://bit.ly/2IdohS7
- Amazon author’s page: amazon.com/author/christiandavenportphd

Professeur – chercheur  américain qui a mené une étude très approfondie sur ce qu’il s’est passé au Rwanda en 1994. 
Ses conclusions sont une contribution importante au processus de réconciliation et la paix au Rwanda, parce qu’elles renversent le discours officiel sur le génocide rwandais, et reconnaissent toutes les victimes.
Il est docteur en sciences politiques et Professeur de Sciences Politiques à l’Université du Michigan.    
Il se présente sur son compte Twitter en tant que : Professeur, Auteur et Activiste.
Il travaille sur tous les sujets liés à la violence politique, aux conflits  et aux processus de paix. 
Il est notamment associé à l’Institut de Recherche sur la Paix à Oslo.
Avec son collègue Allan Stam, il s’est rendu 6 fois au Rwanda ….  Avant d’en être expulsé brusquement, du jour au lendemain ! 
Pour plus d’informations sur le lauréat : www.christiandavenport.com
Ses publications : amazon.com/author/christiandavenportphd

